
PROTOKOI, NR VI / 06
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbytej w dniu 25 stycznia 2007 roku w Domu Kultury w Jedrzeiowie.

Ad.  1.
O godzinie 1005 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady VI

sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w Urzpdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych
Gminy, soltys6w otaz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodnicz4cy stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych;
przewodniczqcy obrad stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturq radnego Zdzislawa Adamczyka na sekretarza
obrad. Radny Adamczyk v,ryrazil zgodq.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie ptzyjqla. kandydaturq r4dnego Zdzislawa
Adamczyka na sekretarza obrad.

A.d.2.
Na sesjach w dniu 28 grudnia nieobecny byl radny Jan Adamus; nieobecnoSci zostaly

usprawiedl iwione.

Ad .3 .
Proponowany porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 28 grudnia 2006 r.
3. PrzyjEcie porzqdku obrad.
4. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytama i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.
8. Sprawozdanie z wykonania uchwaly nr )'LV1377106 Rady Miejskiej

w Jgdrzejowre z dnia 16 lutego 2006 roku w sprawie ,,Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowy ch oraz Przeciwdzialania
Narkomanii w roku 2006" zmienionego uchwal4 Nr III/25106 Rady Miejskiej
w Jpdrzejowie z dnia 12 grudnia 2006 roku.

9. Uchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwi 4zywania Prob I em6w Alkoho lowy ch or az P r zecrw dzialania Narko mani i na
rok 2007.

10. Uchwala w sprawie uchwalenia Programu wsp6lpracy Gminy Jqdrzej6w
z otganizaciami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi
dzialalnoS6 poZl'tku publicznego na rok 2007.

I l. Uchwala w sprawie zarzqdzenia poboru oplaty skarbowej w drodze inkasa oraz
Wznaczenia inkasent6w i okreslenia wysokoSci wynagrodzenia za inkaso.

12. Uchwala w sprawie powolania komisji dyscyplinarnej I instancji onz komisji
dyscyplinarnej II instancj i.

13. Uchwala w sprawie Wra2enia zgody na zakup nieruchomoSci do zasobu
komunalnego.

14. Uchwaia w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uzytkownik6w
wieczystych.
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15. Uchwala w sprawie przeznaczenia
nieruchomo6ci komunalnej.

16. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody
slu2ebnoSci4 gruntow4.

17. Uchwala w sprawie zamiaru utworzenia
18. Odpowiedzi na interpelacje.
19. Sprawy rcZne.
20. Zamkniecie obrad.

do sprzeda?y w drodze przetargu

na obci4zenie nieruchomoSci komunalnej

sp6lki z ograniczon4 odpowiedzialnoSci4.

Burmistrz Marek Wolski wnioskuje o wycofanie z poruqdku obrad punktu 16:
,,Uchwala w sprawie wyrahenta zgody na obci4Zenie nieruchomoSci komunalnei sluzebnoScia
gruntow4'.

WiEcej uwag nie zgloszono.

Rada Miejska
wycofaniu punktu l6
glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymato siq

w Jgdrzejowie przyjgla porzqdek .obrad z poprawk4 polegaj4c4 na
i zmianie numeracji w celu zachowania ci4glosci, nastgpujqcq ilosci4

- 2 0
- 0
- 0

Porz4dek obrad:
1. otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecno5ci radnych na sesji w dniu 28 grudnia 2006 r.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanre z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji.
8. Sprawozdanie z wykonania uchwaly nr XLV1377106 Rady Miejskiej

w Jgdrzejowre z dnia 16 lutego 2006 roku w sprawie ,,Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania
Narkomanii w roku 2006" zmienionego uchwal4 Nr III/25106 Rady Miejskiej
w JEdrzejowie z dnia 12 grudnia 2006 roku.

9. llchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwi 4zywani a Problem6w Alkoho lowy ch or az P rzeciw dzialania N arko mani i na
rok 2007.

10. Uchwala w sprawie uchwalenia Programu wsp6lpracy Gminy JEdrzej6w
z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi
dzialalnoS6 pozy.tku publicznego na rok 2007.

I l. Uchwala w sprawie zarzqdzenia poboru oplaty skarbowej w drodze inkasa oraz
Wznaczenia inkasent6w i okreSlenia wysokoSci wynagrodzenia za inkaso.

12. Uchwaia w sprawie powolania komisji dyscyplinarnej I instancji oraz komisji
dyscyplinarnej II instancji.

13. Uchwala w sprawie Wrahenia zgody na zakup nieruchomoSci do zasobu
komunalnego.

14. lJchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uzytkownik6w
wieczystych.

15. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu
nieruchomoSci komunalnei.
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16. Uchwala w sprawie zamiaru utworzenia sp6tki z ogranrczon4 odpowiedzialnoSci4.
17. Odpowiedzi na interpelacje.
18. Sprawy ro2ne.
19. ZamkniEcie obrad.

A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokol6w zpoprzednich sesji.

A d . 5 .
1. Radny Adam Czajor w zwi4zku z odpowiedziqna wniosek zgloszony na posiedzeniu

komisji w dniu 27 grudnia 2006 roku dotycz4cy przeznaczenia niewykorzystanych
Srodk6w budzetowych z ul. dr. Kwarty na remont ul. Jasionka (radny przytoczyl tiesc
odpowiedzi) powiedzial, 2e w dalszym ci4gu nie wie, co siq stanie z tymi Srodkami,
w jakiej wysokoSci te Srodki pozostaly, ile sip przeznacza na remont tej ulicy i co siE
stanie z resztq.

2. Radny Pawel Faryna powiedzial, 2e na ul. 11 Listopada tuL za mostem jest
nieoSwietlone przejScie dla pieszych. Radny pyta, jaka bylaby mo2liwoSi oSwietlenia
tego przejScia.

3. Radny Pawel Faryna pyta, czy bylaby mo2liwoSi ustawienia 2 - 3 taweczek w oarku
za mostem

4. Radna Janina Szreniawa zwrocrla siE z proSb4, aby dostawala na piSmie odpowiedzi
na interpelacje.

5. Radna Janina Szreniawa wnioskuje w imieniu mieszkaric6w, aby w przychodni nr I
w JEdrzejowie uruchomii w soboty na 2 godziny gabinet zabiegowy, poniewaz
mieszkaricy musz4jeldzic do szpitala,2eby dostac zastrzyk, czy zmierzyi cisnienie.

6. Radna Janina Szreniawa ponawia swoj4 interpelacjg odnoSnie przejazdu z ul.
Partyzantow, z Jasionki, na ul. Murawiec II. Grunt jest wlasnoSci4 Gminy, teraz tylko
trochE ziemi v'rywie2c... . Radna nie ma odpowiedzi na tE interpelacjE.

7. Radna Janina Szreniawa pyta, jak sig przedstawia sytuacja parkingu obok Wafelka.
Radna pyta. czy nie warto sig zastanowic, Zeby tego parkingu nie wydzier1awiac
tylko, zeby Gmin a zbierala dochody.

8. Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e Wafelek zrobll sobie z kostki chodnik, ale
troszeczkg dalej, a od ul. Glowackiego sg zastoiny wody i nikt sig nie zainteresowal,
jak byl robiony chodnik, Zeby te zastoiny zlikwidowa6. Radna prosi Burmistrza
o zainteresowanie sip t4 sprawe.

9. Radna Janina Szreniawa zwraea siQ z proSb4 o wyciEcie drzewa na ul.
Przypkowskiego naprzeciwko bloku. Drzewo zagraLa bezpieczeilstwu. Radna prosi,
aby wplynqd na dyrektonzarzqdu Dr6g powiatowych w tej sprawie.

l0.Radny Przemyslaw Piec poinformowal, 2e dysponuje korespondencj4 w kt6rej
GDDKiA zobowi4zuje sig do ustawienia latarni na ul. Rakowskiej. W ostatnim czasie
Starostwo Powiatowe otrzyma\o list informuj4cy, Ze wczefiniej takiego zobowiqzania
nie bylo. Radny prosi, aby Burmistrz dolo?yl starari, aby wcze6niejsze ustalenia
i zob owiqzania zo staly wykonane.

I L Radny Przemyslaw Piec pyta, czy jakiS komitet wyborczy zostal zobowiqzany
do Sci4gniEcia plakat6w wyborczych, lub czy na jakikolwiek komitet wyborczy
zostalanalo2ona oplata zt7'tuluzdjgciaplakat6w wyborczych. Radny dodal,2e do tej
pory na ul. Giowackiego s4 na slupach, i nie tylko na slupach, rozwieszone plakaty
kandydat6w do rad.

l2.Radny Przemyslaw Piec poinformowal,2e do tej pory nie uzyskal odpowiedzi
w sprawie znakuzakazu postoju na ul. Sadowej.
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13. Radny Przemyslaw Piec poinformowal, 2e w polowie ulicy Sadowej jest odnoga id4ca
w lewo. Tam jest kilka domostw. Mieszkaricy tych dom6w zwr6cili siq do radnego
z proSb4o zamontowanie latarni. Wieczorem jest tam ciemno i niebezpiecznie.

14. Radny Przemyslaw Piec poinformowal, 2e zostal zdewastowany przystanek w Rynku
kolo Domu Handlowego. Radny prosi o interwencjg.

15. Radny Krzysztof Swietlik pyta, kto wygral przetarg na odSnieZanie dr6g gminnych
ipowiatowych.

16. Radny Jani ZiEbiftski pyta, czy firma, kt6ra wygrala przetarg na odSnie2anie dr6g
gminnych zostala zapoznana z przebiegiem tych2e dr6g. Wczoraj byla sytuacja, ze
kiedy przyjechano wieczorem odSnie2ai, odSniezono 2 z 12. Operator powiedzial, ze
po prosty nie zna przebiegu tych dr6g.

l7.Radny Grzegorz Kusmierz przypomnial, Le w ubieglym roku byla akcja
zkalendarzami odnoSnie segregacji surowc6w wt6mych. Radny pyta, czy Burmistrz
bqdzie to kontynuowal rozdaj4c mieszkaflcom kalendarze. Mieszkaricy tego oczekuj4.
Kiedy te kalendarze wisialy, mieszkaricy segregawali i bylo co zbterac. Wydajemy
pieni4dze, zeby samochody zbieruly, a jak nikt nie bqdzie wystawial, to nikt nie bEdzie
zbieral. Radny pyta, czy bqd4te kalendarze i kiedy mozna siE ich spodziewa6.

18. Radny Pawel Olszak pyta, czy podejmowane byly dzialania celem oSwietlenia terenu
dworca. W tej sprawie byly juZ artykuly prasowe i wniosek Komisji Rewizyjnej.

19. Radny Pawel Olszak w imieniu mieszkaric6w ul. Osiedlowej, wnioskuje
o dokoriczenie fragmentu nawierzchni asfaltowej (okolo 30 mb).

20. Radny Pawel Olszak w imieniu mieszkaf,c6w budynku komunalne go przy ul. Reja
prosi o rozwr1zanre sprawy wody opadowej zlewaj4cej sig z ulicy Wsp6lnej i z ulicy
ZamoScie w kierunku tej posesji.

21. Radny Pawel Olszak wnioskuje o szersze spojrzenie na sprawQ lawek i oSwietleri
parkowych, dokonanie przegl4du zapotrzebowania na lawki na terenie miasta i podjai
odpowiednie kroki, aby w okresie letnim te lawki siE pojawity.

22.Radny Pawel Olszak pyta, czy prowadzone jest jakieS postgpowanie w celu
zalatwienia sprawy kofca ulicy Cichej. Tam sqposesje bez dojazdu.

23. Radny Pawel Olszak prosi o udzielenie odpowiedzi, kt6re jednostki Gminy byly
kontrolowane w latach ubieglych przez KomisjE Rewizyjn4 i jakie byly wyniki tej
kontroli.

24. Radny Pawel Olszak pyta, jakie byly koszty przystosowania bylej przychodni przy ul.
Mieszka I na lokale mieszkalne lqcznie z zakupem dzialki, przer6bkami, kotlowniq
i jaki wyszedl koszt metra kwadratowego tego mieszkania. Radny s4dzi, 2e bgdzie
wyZszy niZ nowego mieszkania.

25. Radny Pawel Olszak poinformowal, 2e przy przedszkolu przy ul. Mieszka I jest
pawilon handlowy usytuowany na trzech dzialkach, kt6re sq wlasnoSciq gminy, ale
jest w u2ytkowaniu wieczystym Sp6ldzielni Mieszkaniowej. Pawilon od kilku lat jest
nieu2y'tkowany. Rady pyta, czy jest jakas koncepcja zagospodarowania, moze
wry dzier Zawienia te go pawilonu. Za pawllonem j est,,smieciowi sko".

26. Radny Pawel Olszak prosi o interwencjg w GDDKiA w sprawie zastoiska wody, jakie
tworzy siq pod mostem w kierunku Klasztoru. Zawsze po opadach deszczu jest
zastoisko. Pomimo remontu, kt6ry byl prowadzony, nie udalo sig tego usun4i, roboty
s4 jeszcze na gwarancji. Mo2emy domagai sig interwencji, bo dokladamy siE do
inwestycji GDDKiA.

27 . Radny Pawel Olszak poinformowal, ze na wiadukcie kolejowym jest oberwana rynna
odprowadzaj4ca wodg; mohe w kaZdej chwili sig urwa6. Radny prosi o interwencjq.
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28. Radny Pawel Olszak poinformowal, 2e za wiaduktem jest ograniczenie prgdkoSci do
40 km/h i nikt tego nie stosuje. Mo2e trzeba sig zastanowid i wyposalyc Straz Miejsk4
w radar lub kupi6 tam fotoradar. Radny podejrzewa,2e szybko zwrocqsiE koszty.

29. Radny Pawel Olszak pr1ra, czy istnieje mo2liwoSi doSwietlenia przejScia pomiqdzy ul.
Sp6ldzielcz4a Klasztom4. Tam jest chodnik, z kt6rego korzystaj4mieszkafcy.

30. Radny Pawel Olszak prosi o udzielenie odpowiedzi na interpelacje z 12 grudnia,
bo pomimo, ze Statut m6wi o l4-dniowym terminie radny otrzymal czESd odpowiedzi,
a czESc pytari pozostawiono bez odpowiedzi.

31. Radny Marek Zygan przypomniai, ze na. terenie naszego miasta s4 slupy
ogloszeniowe, ale s4 r6wnie2 tablice ogloszeniowe: jedna przy Al. J. Pilsudskiego na
wysokoSci budynku notariusza, druga na ul. I I Listopada. S4 one w oplakanym stanie.
Radny py'ta, co siq da zrobic, aby to jakoS uporz4dkowa6, bo jedna z nich jest
niebezpieczna dla przecho dzqcych obok.

32. Radny Marek Zygan powiedzial, 2e w jego ocenie ul. Kr6tka powinna by6 ulic4
jednokierunkowq. Samochody parkujEpo lewej stronie i jest problem z miniqciem siE.
Jest niebezpieczna s1'tuacja przy skrgcie z ulicy 11 Listopada. szczeg6lnie w lewE
strong. Radny pyta, jakie s4 moZliwoSci, aby ta ulica byla ulicqjednokierunkowq.

33. Radny Marek Zygan poinformowal, ze Komisja Oswiaty rozmawiala o tym, Ze Gmina
JEdrzej6w jest jedyn4 gmin4 w powiecie zbiat4plam4 w sprawie nauczania drugiego
jgzyka w gimnazjach w Jgdrzejowie. Wielu z radnych w czasie kampanii wyborczej
m6wilo o edukacji; jest szansa, aby poziom edukacji podnieSd. Radny pyta, co w tym
temacie Burmistrz m6glby zrobi(.

34. Radny Marek Zygan poinformowa\,2e w dniu 27 grudnia dostal pismo od Burmistrza
Prszczka w sprawie zapytania dotycz4cego autobusu do cmentarza i szpitala. Radny
prosi o odpowiedZ, czy col w tym temacie siE dzieje.

35. Radny Marek Zygan poinformowal, 2e Komisja Oswiaty rozmawiala o remoncie hali
sportowej przy Gimnazjum nr 2. Stan hali jest oplakany. M6wimy o budowie nowej
hali, a dobrze by bylo najpierw wyremontowai obiekty, kt6re sq, a polniej
ewentualnie mySlei o budowie.

36. Radny Marek Zygan poinformowal,2e obok parkingu przy basenie jest doSi szeroki
pas zieleni, kt6ry niestety jest uZywany jako parking. Zdarzajqsiq sytuacje, 2e parking
po drugiej stronie ulicy jest pusty, a samochody podjezdlajqce do hali, czy na basen,
parkuj4 na tym pasie zieleni. Jest to niewychowawcze, tym bardziej, Ze sq to obiekty
szkoly.

37. Radny Marek Zygan poinformowal,2e wczoraj byl na stronach internetowych Urzgdu
Miejskiego. SE tam nieaktualne wiadomoSci - niekt6re nawet sprzed 5 lat. Radny
prosi o kontakt osobg, kt6ra siq tym zajmuje, to powie konkretnie, o co chodzi.

38. Radny Adam Czajor w uzupelnieniu swojej interpelacji powiedzial, Ze chodzilo mu
szczeg6lnie o to, 2e gdyby zostaly te Srodki niewykorzystane z ul. dr. Kwafty,
to chcialby, aby zrobic chocia? czESi chodnikow na osiedlu Murawiec II, bo tam nie
ma ani jednego chodnika. Na ulicy Krasiriskiego jest ostry zakrgt pod k4tem 90o. Tam
dzieci chodz4 do szkolyj ezdni4

39. Radny Adam Czajor pyta, jak wygl4da sprawa segregacji Smieci na wysypisku, czy
coS w tej sprawie sig dzieje.

40. Radny Adam Czqor poinformowal, ze na rogu ul. 3 Maja i Kieleckiej tworzy siq
rozlewisko wodne, poniewa2 podniesiono nawierzchniq ulicy Kieleckiej, natomiast
nie wyr6wnano asfaltu na ul. 3 Maja. Tam powstaje potQzna kaluZa i moana by jq
z l ikwidowai .

4 d . 6 .
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Radna Janina Szreniawa, w zwi4zku z punktem 1l Informacji..., pyta, kto wygral
przetarg nieograniczony na odbi6r surowc6w wt6rnych, jaki odbyl siE w dniu wczorajszym.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze ta sprawa wrq2e siE wlaSnie z kalendarzami
itp. Jak nie ma wykonawcy do odbierania surowc6w wt6rnych, to nie mozna ustalif dat na
kalendarzu. Wzor kalendarza jest przygotowany, produkcja jest zam6wiona, chodzi
o ustalenie podmiotu, kt6ry bEdzie te surowce zbieral. Do wczorajszego przetargu zglosila siq
jedna firma, kt6ra niestety nie spelnia wymog6w. Ten przetarg musi byi uniewa2niony. Firmq
poprosiliSmy o uzupelnienie dokument6w, jeZeli nie dostarczy tych dokument6w w ci4gu
7 dni oglosimy nastqpny przetarg.
WiEcej uwag nie zgloszono.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjEtych na poprzednich

sesjach.

A d . 8 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwaly nr XLYl377l06 Rady

Miejskiej w JEdrzejowre z dnia 16 lutego 2006 roku w sprawie ,,Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii
w roku 2006" zmienionego uchwalq Nr III/25106 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia l2
grudnia 2006 roku.

A d . 9 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radna Janina Szreniawa py'ta, kto prowadzi SwietlicE Opiekuriczo Wychowawcz1

,,Promyczek", ile tam jest dzieci. ,,Bez przen\y siQ m6wi, 2e tam bardzo duzo dzieci
uczQszcza, a jednak nie jest tak, poniewa2 dzieci coraz mniej jest; osoba prowadzi dwie
godziny w tygodniu... 14 000 na to wydatkujemy. Radna prosi o wyjaSnienie, co oznacza
zapis w punkcie 4: .,DzialalnoS6 informacyjna i edukacyjna w zakresie promocji zdrowia.
Udzial. w og6lnopolskich i lokalnych kampaniach. Wykonanie i zakup material6w
profilaktycznych". To jest tylko taki zapis;jest na to 3 700 zl. Radna pyta r6wnieZ, kiedy
bEdzie ukofczona Swietlica kolejowa i ci tam ma by6.

Naczelnik Maciej KoSmider wyjaSnil, 2e zapis w punkcie 4 obejmuje to, co jest ujqte
w sprawozdaniu z ubieglego roku, kiedy r6wnieZ na ten punkt byly ujEte Srodki. S4 to przede
wszystkim wszystkie materialy informacyjne, miqdzy innymi ulotki, gadaety, udzial
w kampanir ,,Zachowaj trze2v,ry umysl", zakup nagr6d do konkurs6w - wszystko zwiqzane
z informacyjn4 stronq. W bieZqcym roku na ten punkt przewidziano mniej Srodk6w,
bo og6lnie jest mniej pienigdzy na Gminny Program.

Kierownik GZOSiP poinformowal, 2e Swietlica ,,Promyczek" prowadzona jest
w pomieszczeniach Szkoly Podstawowej nr 3 w Jgdrzejowie. W okresie od stycznia do kofrca
czerwca Swietlicq prowadzila Pani Barbara Kaczmarek i Pani Szewczyk. Od listopada jest
wznowiona praca i prowadzi Pani Bozena Adamczyk i Pani Malgorzata Grzesik- sq to
uprawnione nauczycielki - pedagodzy tej szkoly. Zajgcia se we wtorki i czwartki. Niekt6re
zajEcia wyjazdowe, rp., na plywalniE, s4 przekladane na sobotg, ale wtedy dzieci
sqinformowane. WczeSniej uczEszczalo 44 dzieci; od listopada do grudnia bylo 46. JeSli
s4jakieS problemy moZna je zglosic kierownikowi lub Pani Adamczyk. W szkole jest odrqbne
pomieszczenie wraz z wltposaheniem. Srodki zostaly przeznaczone na prowadienie ziigc,
dozywianie i sprawy wycieczkowe. Dokumenty s4 dostarczone do Urzqdu.

Radna Janina Szreniawa zapTtala, czy te Panie s4 zatrudnione i pracuj4 w szkole.
Kierownik Robak odpowiedzial,2e do korica grudnia bylazawarta umowa.
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Radna Janina Szreniawa: ,,My nie likwidujemy w og6le bezrobocia, bo dziewczynapo
pedagogice, po psychologii, rok czasu szuka pracy i nie moZe dostai, a ty sip podw6jnie
zatrudnia ludzi. Ta osoba jakby przyszla, Swie2a, wypoczgta, nie w godzinach pracy, to moze
by wiEcej wniosla. Co2,2e gazetkpzrobic,2e ulotkg zrobic? Jate2nale2gdo stowarzyszenia
i tez chEtnie bgdE ulotki robi6 i pieni4dze zbudzetualkoholowego bra6',.

Kierownik Robak wyjaSnil, 2e Swietlica spraw ,,ulotowych" nie zalatwia. Jest
to prowadzenie zajqi z grupqdzieci. W jednym ze spotkafi grudniowych uczestniczyl i pan
Burmistrz i Pan Naczelnik KoSmider i Ksi4dz Marek z GKRPA. JeSli s4jakieS przeklamania,
to kierownik nie wie z czyjej strony.

Burmistrz Marcin Piszczek, odnoSnie dawnej Swietlicy kolejowej, powiedzial, Le
w tym roku zostala przez GKRPA zaakceptowana koncepcja, w chwili obecnej jest gotowa
dokumentacja techniczna. ,,W tym roku chcielibySmy przede wszystkim skupii siE tru klubi.
AA i ewentualnie na mieszkaniu z przeznaczeniem dla osoby, kt6ra bqdzie sig zajmowala tym
obiektem. CzgSi tego obiektu nie ma jeszcze koncepcji co do zagospodaiowania. My
chcieliSmy tam umiescii gminny punkt przygotowywania i wydawania ZyrrynoSci, z tym, ie
niestety, na etapie projektowania i konsultacji z Sanepidem. ten pomysl upadl. Jest kilka
innych propozycji, ale na chwilE obecn4to zawczesme,2eby o tym m6wii,'.

Radna Maria Barariska poinformowala,2e Komisja Budzetu zlo2yla zapytanie,
poniewaz radni, ktorzy w poprzedniej kadencji pracowali w Radzie wiedz4 2e te pieniqdze
w tym punkcie pojawiaj4 sig od kilku lat, pyta, czy jest mo2liwoS6, aby radni dowiedzieli siq
jaka kwota byla na ten dom kultury przeznaczona. Radna pyta, kiedy to bqdzie skoriczone i ile
jeszcze potrzeba pienigdzy, Zeby to zakohczyc.

Burmistrz Marcin Piszczek obiecal, 2e takie wyliczenie zostanie przygotowane
i zwr6cil uwagQ, 2e tam prace zabezpieczajqce trwaly. Co roku przeznaczane Srodki nie sq
wystarczaj4ce i nie pokryjq caloSci zakresu prac. Dlatego do tej pory byly tylko p.u..
zabezpieczajqce, budynek zostal otynkowany, wymieniono czqsd otwoi6w okiennych.

Przewo dni c zqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalp Nr VI I 2S I 07 w sprawie: uchwalenia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywanra Problem6w Aikoholowvch oraz
P r zeciw dzialania Narko mani i na rok 20 07, nastgpuj 4c4 i lo s ci 4 glo s6w :

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
lUchwalaNr VI 128107

1 9
I
0

w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Przewodni cz1cy Rady Andrzej
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady odczytal
Uwag nie zgloszono.

Hatny odczytaL uzasadnienie do projektu uchwaly.

projekt uchwaly.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg Nr VI
Programu wsp6lpracy Gminy Jqdrzej6w z organizacjami
podmiotami prowadzqc ymi dzialalnoSi poZytku publicznego
gios6w:

Za
Przeciw

I 29 I 07 w sprawie uchwalenia
pozarzEdov,Ttmi oraz innymi

na rok 2007, nastEpuj4cq iloSci4

- 2 0
- 0
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Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala Nr VI 129107 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny o godzinie l0 s0 oglosil przerwg trwaj4c4 do
godziny I 120.

Ad.  11.
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkE: poniewaz w Starostwie powiatowym

jest kilka budynk6w i osoby pobieraj4ce oplaty musze by6 w ka2dym obiekcie, Burmistrz
proponuje w S 2 dopisad inkasent6w:

o Pani ElZbieta Kot - pracownik Starostwa powiatowego;
o Pani Magdalena Bandarenko- pracownik Starostwa powiatowego;
o Pani Agnieszka Lato- pracownik Starostwa powiatowego;
o Ponadto w Urzgdzie Miejskim dopisa6: Alina tr abEdzka, aby w razie nieobecnoSci

Pani Aleksandry Laube mogla byi druga osoba.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytaluzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczyta\ projekt uchwaly z poprawk4 zgloszonq

przez Burmistrza.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalq Nr VI I 30 107 w sprawie zarz4dzenia
poboru oplaty skarbowej w drodze inkasa oraz Wznaczenia inkasent6w i okreslenia
wysokoSci wynagrodzenia za inkaso, nastppujqc4 iloSciE glos6w:

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala Nr VI 130107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 12.
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkg do projektu uchwaly: w $ I skreSlii

nazwisko Bohena Ciepluch, a wpisai Anna Gola - Kierownik UrzEdu Stanu 
-Cywilnego.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e w projekcie uchwaly w $ i nalezy wpisac
nazwiska os6b sposr6d radnych i poprosil o zglaszanie kandydat6w.

Radny Przemyslaw Piec zglosil kandydaturq radnego Tadeusza Lesiakowskiego;
Radny Pawel Faryna zglosil kandydaturq radnego Miroslawa Sztablawego;
Radny Roberl Kruk zglosil kandydaturE radnego GrzegorzaKusmierza;
Radna Janina Szreniawa zglosila kandydaturE radnego pawla olszaka;
Radny Olszak nie wyrazil zgody.
Radny Pawel olszak zglosil kandydaturE radnego Adama czajora;
Radna Maria Barariska zglosila kandydaturg radnego Jana Zigbihskiego;
Radny Jan Ziqbihski zglosil Kandydaturq radnego Pawla Biaszkiewicia.
Poza radnym Pawlem Olszakiem wszyscy wyrazili zgodq na kandydowanie do

komisj i dyscyplinarnej drugiej instancj i.
Rada Miejska do skladu komisji dyscyplinarnej drugiej instancji wybrala radnych:



nastgpuj qc4 iloSciq glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalg Nr VI I 31 I 07 w sprawie powoiania
komisji dyscyplinarnej I instancji oraz komisji dyscyplinarnej II instancji, nastqpujqcq iloSci4
slosow:

- 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala Nr VI l3ll07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  13.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.
Radny Przemyslaw Piec zapy'tal, czy zapisu w $ 2 ,,Warunki nabycia nieruchomoSci

opisanych w $ 1 ustali Burmistrz Miasta JEdrzejowa" nie mohna by zast4pii sentencj4
zwi4zanqz dzialalnoSciq konkretnej komisj i zlolonej z ndnych.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska wyjaSnila, 2e to jest niezbywalne uprawnienie
Burmistrza,Zeby ustalai warunki. Rada oczywi5cie mohe powolywa6 nadzwyczajne komisje
spoSr6d swego grona, ale co by taka komisja miala robii? MaZe Pan Radny by przybli1yl.

Radny Przemyslaw Piec odpowiedzial, 2e mral na mySli tylko i wyl4cznie pewnego
rodzaju nadzor i podzigkowal zaludzielonq odpowiedZ.

P rzewo dni c zqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE Nr VI I 32 107 w sprawie wyrazenia
zgody na zakup nieruchomoSci do zasobu komunalnego, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:

- 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala Nr VI 132107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE Nr VI I 33 / 07 w sprawie zbycia
nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uZytkownik6w wieczystych, nastEpujqc4 iloSci4
glos6w:

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwaia Nr VI 133107 w zal4czeniu do protokolu/.

20
0
0
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Ad. 15.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Adam Czajor zapytal, czy trzeba sprzedawa6 tg dzialkg; czy nie mo2na tego

zrobic na zasadzie wymiany? Gmina od tego wlaSciciela bpdzie kupowai grunty na cele,
o kt6rych m6wil Pan Burmistrz. JeAeli dokonaliby6my zamiany, cho6by z d,oplata, byloby
to bardziej korzystne. Jeileli sprzedamy teraz tg nieruchomoSd w rromencie, kiedy zaczniemy
wykupywai tamte grunty, bEdziemy za nie placi6. W tej chwili wlaSciciel grunt6w, kt6re
chcemy wykupywai, chce wykupii od miasta dziatkE,.mohna to zrobid na zasadzie zamiany,
ewentualnie z doplatq.

Radny Tadeusz Lesiakowski przylqcza sig do wypowiedzi pana Czajora, poniewaz
uwa2a,Ze celowa jest kompensacja grunt6w i na razie nie nale?y pozbywad siE tej dziatki.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
wyjaSnii, ze uchwala o przeznaczeniu nieruchomoSci do zbycia nie oznacza auromatycznego
zbycia tej nieruchomoSci. Poza tym rozmowy na temat zamiany z wlaScicielami grunt6w
interesuj4cych Gminq JEdrzej6w juz s4 prowadzone. Jezeli nie dojdzie do skutku iamiana
nieruchomoSci, wtedy by6 mo2e ta uchwal4 bpdzie zrealizowana.

Radny Adam Czajor vwa2a,2e jeheh Rada podejmie tp uchwalq straci kontrolE nad t4
dzialkar. Mogla by byi wniesiona autopoprawk4 czy przygotowany nowy projekt na nastqpn4
sesjE, w sprawie zamiany nieruchomoSci. Wtedy radni bgd4 mogli zaglosowa(, za uchwala
zgodnie z wlasnym sumieniem i Swiadomofici4 2e dzialajqdla dobra Gminy. Radny uwaza,
2e zbycie tej nieruchomoSci na ten czas nie byloby dobrym rozwiqzaniem, natomiast Rada
podejmuj4c takquchwalq pozbywa sig kontroli nad dalszymi losami.

Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy radny Czalor zglaszakonkretny wniosek.
Radny Adam Czajor odpowiedzial, ze nie, 2e vyra2a swojq opinip na ten temat.

W uzupelnieniu radny Czajor powiedzial, 2e dzia\ka ma byc przeznaczona do zbycia
w drodze przetargu; wiadomo, ze to nie p6jdzie w drodze przetargu nieograniczonego ztego
wzglpdu, 2e zainteresowana jest jedna osoba. Ten wlaSciciel, jeSli nie pojdzie na wymianq,lo
moze na tym interesie stracii, bo wystarczy,2e druga osoba przyst4pi do przetargu i kupi ktoS
inny z boku, a my bgdziemy polniej wykupywai grunt od tego Pana. Ta osoba, kt6ra chce
zakupic, mialaby pewnos6 zakupu, jezeli byloby to w drodze zamiany.

Naczelnik Wojciech Abramowicz powiedzia\, ze jezeli dojdzie do przetargu, to bEdzie
to przetar g nieo graniczony.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie 11s0 oglosil przerwq trwaj4c4 do
godziny l2oo.

P rzewo dni c zqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska glosowalanad uchwalqw sprawie przeznaczenia do sprzed,a7y w drodze
przetargu nieruchomo Sci komunalnej

Z a - 0
Przeciw - 18
Wstrzymalo siq - 2
Uchwala nie zostala podjEta.

Ad.  16.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytat uzasadnienie do projektu uchwaly.
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Radny Adam Czajor zapytal, czy to test uchwala intencyjna, to nie jest uchwala
ostateczna. Rada bEdzie jeszcze miala wplyw na to, czy powstanie sp6lka, czy nie? Ile nasz4
gming dotychczas kosztowaly dzialania w kierunku pozyskania tych Srodk6w?

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e zaprs w uchwale m6wi, i2 przed
utworzeniem sp6iki Burmistrz musi przygotowa6 uchwalE o likwidacji zakladu budZetowego.
Po podjEciu tej uchwaly jeszcze nic konkretnego siE nie dzieje, To jest potrzebne do zrobienia
koniecznych analiz.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e w tej chwili nie dysponuje kosztami tylko
Gminy JEdrzej6w, ale z informacji przekazywanych do Narodowego Funduszu i do
Ministerstwa Srodowiska wynika, ze kwota ta oscyluje'w granicach 800 000 dla wszystkich
czterech gmin. To sq przede wszystkim projekty techniczne , czyh rzecz, kt6ra zostaje.

Przewodni czqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalE Nr VI I 34 107 w sprawie zamiaru
utworzenia sp6lki z ograniczon4 odpowiedzialnoSci4 nastqpuj4c4 iloSciq glos6w:

- t 7
Przeciw - 2
Wstrzymalo siq - 1
/Uchwala Nr VI 134107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Burmistrz Marek Wolski ze wzglgdu na du24 iloS6 i szczeg6lowoSd wniosk6w

i i nterpelacj i zaproponowal udzielenie odpowiedzi na pi Smie.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e je2eh chodzi o nie udzielenie odpowiedzi na

interpelacje, jeheli odpowiedZ jest udzielona na sesji dokladnie, nie zawsze jest udzielana
jeszcze pisemnie.

Radny Krzysztof Swietlik poprosil o odpowiedZ na interpelacjE.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze przetarg wygrala firma Bionatura, numer

telefonu 3865282.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e w sprawie odSnie2ania zostaly uruchomione

sluZby przez24 godziny na dobE. W ci4gu 2 - 3 dni ten problem w miarE mo2liwoSci zniknie,
jezeli nie bqdzie wiEkszych opad6w. W razie problem6w naleLy interweniowai do Urzqdu lub
bezpoSrednio do wykonawcy.

Radny Przemyslaw Piec poprosil o odpowiedZ w sprawie czystoSci i plakat6w
wyborczych.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e w okresie, w kt6rym komitety mialy
sprzqtn4i plakaty, Straz Miejska interweniowala do pelnomocnik6w komitet6w. Jezeli taka
sytuacja jest na ulicy Glowackiego - Straz Miejska jeszcze dziS bgdzie interweniowa6 w tej
sprawie.

Radny Pawel Faryna prosi o odpowiedZ w sprawie oSwietlenia przejScia na ul 1l
Listopada.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e jeZeli to jest sprawa zaloaenia oprawy to
jest kwestia tygodnia; jezeli brakuje slupa i instalacji to bgdzie wymagalo dh2szej pracy -

wvkonanie moZe potrwad miesiac.

Ad.  18.
Radna Urszula Kruk w imieniu radnych, mieszkaric6w miasta oraz Komisji

Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego prosi, aby Burmistrz jak najszybciej

Za
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doprowadzil do spotkania z Migdzygminnym Zwiqzkiem do spraw Gazyfikacji i Rozwoju
Obszar6w Wiejskich w Proszowicach. NaleZy jak najszybciej podj46 kroki w sprawie
kolektor6w.

Radny Adam Czajor powiedzial, 2e poniewa2 radny KuSmierz pilotowal tE sprawq od
poczqtku, chcialby, aby Rada byla czynnie w.to wlqczona, a szczegolnie Pan radny Ku(mierz.

Burmistrz Marek Wolski w imieniu Swiatowego Zwiqzku ZoLnierzy Armii Krajowej,
Burmistrza Miasta JEdrzejowa oraz Starosty Jqdrzejowskiego zaprosil na uroczystoSi
odsloniEcia pomnika upamiEtniajqcego odbicie pigciu Zolnierzy AK, na placu przed, Liceum
Og6lnoksztalc4cym w Jqdrzejowie w dniu 2lutego. O.godzinie 10uu odbgdzie siq Msza Sw.
w Klasztorze, a o I l'" uroczystoSi odsloniqcia.

Radna Janina Szreniawa zapytala, czy wystarcz4 wnioski stawiane na komisiach.
odnoSnie pawilonu na ul. 11 Listopada.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e przyjf wnioski komisji, jako kierunek
swojego dzialania.

Wiceprzewodniczqcy Rady Jan Ziqbifski w imieniu Gminnej Komisji Rozwi4zywania
Problem6w Alkoholowych podziqkowal za przyjpcie sprawozdania oraz pi'ogramu na 2007
rok.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zaprosit na spotkanie z Ministrem
Przemyslawem Gosiewskim - szef-em Komitetu Stalego Rady Ministr6w oraz Ministrem
Wladyslawem Orlyl sekretarzem stanu w Ministerstwie Rozwoju Regionalnego,
poSwiqcone mo2liwoSciom pozyskania wsparcia finansowego z funduszy europejskich przez
samorz4dy lokalne Powiatu Jqdrzejowskiego w ramach nowej perspektywy na lata 2007 -
2013. Spotkanie odbqdzie siq w Domu Kultury w dniu 29 stycznia o godzinie l5rs.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny przypomni al, 2e 31 stycznia uplywa termin
zglaszania kandydatow do Medalu ,,Za Zaslugi dla Jgdrzejowa". Kapitula zbierze siq
w pierwszym tygodniu lutego.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal, 2e jest mozliwoSd uzyskania
pomieszczenra z zasob6w UrzEdu Miejskiego, prawdopodobnie w DH ,,Piast", gdzie radni
mogliby pelnic dy?ury. Jeileli bEdzie odpowiednia iloSi chqtnych to takie pomieszczenie
Burmistrz wyremontuje. W zwiqzku z tym, Przewodniazqcy poprosil, aby radni, ktorzy
chcieliby tam dy2urowad zglosili sig w ci4gu najbli2szych 5 dni i w6wczas bEd4 przeslanki do
wyremontowania pomieszczenia.

Radny Marek Zygan zapytal, czy sqjakieS przeciwwskazania, aby m6gl pelnii dy2ury
w Zespole Szkol w swoim okrEgu wyborczym.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odpowiedzial, Ze kwestia utrzymywania
kontakt6w z wyborcami nie jest w Zaden spos6b sformalizowania. Nikt nie narzuca
obowiqzku dyzurowania, bo takiego obowiqzku radny nie ma, a jeaeli chce, to moze
dyzurowai w dowolnym miejscu. Jezeli radni bEde chcieli dyzurowai w spos6b
zorganizowany, to moLna to ulatwi6.

Burmistrz Marek Wolski powiedziai, 2e Zespol Szk6l przy ul. Przypkowskiego, to
obiekt szkolny i w tej sprawie musi rozmawia6 z dyrektorem, po czym udzieli radnemu
odpowiedzi.

Radny Adam Czajor zapytal, czy nie mo2na by numerowa6 stron w materialach na
sesjE, co ulatwiloby pracQ radnym.

Przewodniczqcy Rady odpowiedzial,2ejest to trudne, bo kazdy wydzial przygotowuje
wczesniej projekty uchwal i potem se one skiadane. Nie jest to niemozliwe.

Radny Przemyslaw Piec zapytal, czy dziS jest posiedzenie Komisji Budzetu, na co
z sali uzyskal odpowie dL twierdzqcq.
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Kierownik Gminnego Zespolu Obslugi Szk6l i Przedszkoli Pan Jan Robak
poinformowal, ze ze Srodk6w zebranych na cele charytatywne, miEdzy innymi od radnych,
w dniu jutrzejszym odbqdzie sig wycieczka dla 40 dzieci, w tym 20 z Caritasu.

Ad. 19.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 1230 zamkn4l obrady VI

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Pratokolo**ala
. )'i' (+ttjs1lt&7 .

l eresa lJorowsKa

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Jqdrzeiowie

lek.med. Andrzej Hatny


